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Application for H2020-Incoming Fellowships

Guidelines for Applicants

Objective
The Austrian Academy of Sciences is offering H2020 Incoming Fellowships so that international, early-career researchers have the opportunity to get to know the Austrian host institution as an excellent research organization for H2020 projects. Outstanding researchers wishing to apply for an ERC Starting/Consolidator Grant or a Marie Skłodowska Curie Individual Fellowship (MSC-IF) in one of the disciplines represented at an OeAW institute are invited to a short term stay (or a series of preparatory short time visits) at the institute in order to experience the inspiring academic environment, to further develop and exchange on their research ideas with highly qualified OeAW colleagues, and to make use of the guidance and support provided by the Grant Service when preparing their H2020 proposal. The H2020 Incoming Fellowships aim  
· to promote mobility and know more about OeAW as a potential future host institution (institute, infrastructure, researchers, support services, etc.)
· to make the OeAW as a host institution internationally more attractive
· to increase international cooperation and scientific networking

Target group
Researchers of all disciplines currently not employed by OeAW, fulfilling the eligibility criteria for a MSC-IF or an ERC Starting (StG) or Consolidator Grant (CoG), and planning to apply for funding in one of these funding schemes while choosing OeAW as their future host institution (NB: a declaration of consent by the head of the OeAW research unit is required).

Fellowship 
OeAW offers funding to international incoming fellows intending to submit a MSC-IF or an ERC StG/
CoG, and choosing OeAW as their host institution. Reimbursement up to a maximum of € 8,100 per fellow is awarded (max. €2,700 per month for a max. of 3 months, plus reimbursement of actual travel costs for 1 round trip; the research visits may however comprise of one single trip or several short trips).

Requirements, proposal and award
Starting from 2016, on a continuous basis via a default form provided by the Director for Institutes and Infrastructure/Grant Service:
· Nomination by the host institution incl. a declaration of consent by head of the OeAW research unit
· A letter of recommendation by a leading researcher of the home institution
· A cover letter of the fellow (including a short outline of the planned H2020 project proposal)
· A compulsory submission of a proposal under the next H2020 call (or, exceptionally, a report pertaining to the reasons for non-submission and for an alternative and sustainable use for the respective OeAW institution and its H2020 strategy)
· The Director for Institutes and Infrastructure grants the fellowship after an administrative examination by the Grant Service

Richtlinie für Antragsteller/innen

Zielsetzung
Um exzellenten internationalen Nachwuchsforscher/innen die Möglichkeit zu geben, die ÖAW als attraktiven Forschungsstandort näher kennen zu lernen und ihnen die Perspektive für eine H2020-Projektdurchführung an einer Forschungseinrichtung der Akademie zu eröffnen, bietet diese ein H2020-Incoming Fellowship an. Herausragende Wissenschaftler/innen, die in den Bereichen der Forschungsinteressen eines ÖAW-Instituts einen ERC- (StG oder CoG) oder einen Marie Skłodowska Curie-Individual Fellowship (MSC-IF) Antrag planen, werden für einen vorbereitenden Besuch oder auch eine Reihe von kürzeren vorbereitenden Aufenthalten an die ÖAW eingeladen. Die Fellows können sich mit dem Forschungsumfeld der ÖAW und eines konkreten Instituts vertraut machen, ihre Forschungsideen im Austausch mit ÖAW-Kolleg/innen weiterentwickeln und dabei von der Forschungsinfrastruktur, aber auch den Beratungs- und Unterstützungsangeboten des Grant Services bei der Vorbereitung von H2020-Anträgen mit der ÖAW als Host profitieren. Die Ziele des Fellowships umfassen:
· Mobilitätsförderung und Kennenlernen des Umfeldes der potenziellen Host Institution ÖAW (Institut, Infrastruktur, Forscher/innen, Support Services, etc.);
· Internationale Attraktivitätssteigerung der ÖAW als Host Institution;
· Intensivierung der internationalen Zusammenarbeit und Forschungsvernetzung.

Wer kann beantragen?
Wissenschaftler/innen aller Fachdisziplinen ohne aufrechtem Dienstverhältnis zur ÖAW, welche die Kriterien zur Einreichung für ein MSC-IF oder einen ERC-StG/CoG mit der ÖAW als Host Institution erfüllen und eine Einreichung im Zuge des aufnehmenden ÖAW-Instituts (Einverständniserklärung) planen.

Was wird gefördert?
Max. € 8.100 (€ 2.700/Monat, max. 3 Monate plus die tatsächlichen Reisekosten für eine Hin- und Rückreise) internationales Incoming Fellowship für Wissenschaftler/innen, die ein MSC-IF oder einen ERC Starting-/Consolidator-Grant planen. Damit ermöglicht die ÖAW als Host Institution internationalen Incoming Fellows Projektanträge vorzubereiten und ihre zukünftige Host Institution und deren Grant Services kennenzulernen.

Antragstellung und Vergabe
Ab 2016 laufend mittels vorgesehenem Antragsformular bei der Direktion für Institute und Infrastruktur/Grant Service:
· Nominierung durch aufnehmende ÖAW-Forschungseinrichtung mit Einverständniserklärung der Institutsleitung 
· Empfehlungsschreiben des Heimatinstitutes 
· Motivationsschreiben des Fellows (inkl. Kurzdarstellung des geplanten H2020-Antragsvorhabens);
· Einreichung eines H2020-Antrags beim auf den letzten Gastaufenthalt folgenden offenen H2020-Call (ggf. Bericht zur Begründung der Nichteinreichung und zur Darstellung eines alternativen nachhaltigen Nutzens für die aufnehmende ÖAW-Forschungseinrichtung und deren H2020-Strategie)
· Vergabe durch die Direktion für Institute und Infrastruktur nach administrativer Prüfung durch das Grant Service



	Angaben zum/r Antragsteller/in
Details of Applicant

	Akademische(r) Grad(e):
Academic degree(s):
	Klicken Sie hier, um Text einzugeben.	Institut:
Institute:
	Klicken Sie hier, um Text einzugeben.
	Nachname:
Last name:
	Klicken Sie hier, um Text einzugeben.	Vorname:
First name:
	Klicken Sie hier, um Text einzugeben.
	Email:
	Klicken Sie hier, um Text einzugeben.	Telefon:
Telephone:
	Klicken Sie hier, um Text einzugeben.


	Angaben zum Projekt
Details on the Project

	Förderprogramm:
Call identifier:
	Klicken Sie hier, um Text einzugeben.	Call Deadline:
	Klicken Sie hier, um Text einzugeben.
	Akronym:
Acronym:
	Klicken Sie hier, um Text einzugeben.
	Titel:
Title:
	Klicken Sie hier, um Text einzugeben.


	Dauer des Aufenthaltes:
Duration of stay:
	Klicken Sie hier, um Text einzugeben.	Monat(e)
month(s)

	Beginn- und Enddatum:
Starting- and end date:
	Klicken Sie hier, um Text einzugeben.
	Zusammenfassung:
Abstract:
	max. 250 Wörter
max. 250 words

	






































	Erklärung der Richtigkeit und Vollständigkeit der gemachten Angaben
I, hereby declare the correctness and completeness of all information given above

	
	

	☐	Empfehlungsschreiben für den/die Antragsteller/in
Letter of recommendation by the home institution
☐	Einverständniserklärung des/r OeAW Institutsdirektor/in
Declaration of consent by the OeAW’s head of research unit
☐	Motivationsschreiben des/der Antragsteller/in
Statement of interest by the fellow

	Datum:
Date:
	Klicken Sie hier, um ein Datum einzugeben.


	Name (printed):
	Klicken Sie hier, um Text einzugeben.
	Unterschrift:
Signature:
	





	FOR INTERNAL USE ONLY

	☐	Project proposal submitted.
☐	Letter of recommendation by the home institution.
 ☐	Declaration of consent by the OeAW.
☐	Statement of interest by the fellow.
☐	Documentation of direct costs provided.
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